

Protokoll fört vid Marieholms byaförenings möte den 4 juni 2009

Närvarande:

Börje Landby
Kerstin Nilsson
Krister Larsson
Lillemor Lindström
Rustan Ligander
Solveig Lemnell
Sven Månsson

Distribution via E-post

Närvarande samt
Olle Håkansson
Sabina Hansson
Nils Eric Carlsson
Mattias Färlin
Raul Högberg

1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander.
2. Dagordningen godkändes.
3. Justerare. Valdes Sven Månsson.
4. Senaste mötesprotokoll, 4 juni, 2009
Bom vid A-trähuset. Solveig har pratat med kommunen. Väntar svar
Ungdomsstipendium Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården.
5. *Inbjudan Föreningsmässan Eslöv 13 sept.* Beslöts att vi inte deltar, kommer inte att tillföra något för vår verksamhet – vi finns ju i Marieholm!
6. *Nöjeskommitté höstaktiviteter tillsatt.* Krister (sammankallande) Roland Nilsson, Lillemor, Solveig.
7. *Midsommarfirandet.* Genomgång av tidplan och aktiviteter, allt verkar vara på plats.
8. *Sundeliusdagen 16 maj.* Liksom vid ICA dagen var det tråkigt väder och ganska få besökare. Det var svårt att få folk att komma fram till oss; fokus låg runt scenaktiviteterna. Vi funderar på hur vi ska göra nästa år.
9. *ICA - 28 maj.* Vi var där och syntes och hördes i alla fall. Dåligt väder, ”fel” veckodag - fredag eller lördag hade nog varit bättre. Ganska lite folk i rörelse.
10. *Vi ser framåt- idéer och tankar om verksamheten.* Tänk gärna på detta över sommarlovet, något som verkar vara populärt är erbjudandet om rabatter för medlemmar. Kom gärna med förslag!
11. *Ett stort tack till Jesper Landby,* som såg till att vår logotyp blev så bra. Noterat att blommor ska till honom vid julhelgen!
12. *Övrigt.*
 - *Brev betr. nedbrunna huset* skickat till kommunen och SkD. Kommunen har efter att Rustan påmint - svarat de kommer att återkomma.
 - *Plåttaket på grillplatsen* klart. Har gjorts, viss målning återstår. Bör vi själva klara av. Bidrag ska sökas från kommunen för takarbetet.
 - *Ankhuset ska på plats.* Mattias tar kontakt med Jörgen Johnsson, Karl Gustav Johansson samt MH gården. Tillsammans gör de en tidplan och idé hur projektet kan genomföras.
 - *Tung trafik Kvarngatan.* Krister Larsson har skrivit till Vägverket som hänvisat till kommunen. Möte med kommunen slutet juni, Solveig, Krister och Jörgen Johnsson deltar.
 - *Brunnen hörnet Klaragatan/Nygatan* fortfarande för hög och vattenpölar bildas. Raul har nu ett bildbevis som ska skickas till kommunen.

Protokoll fört vid Marieholms byaförenings möte den 4 juni 2009

- *Laddran* kan betraktas som ett Leader projekt. Möte med kommunen och Leader MittSkåne 6 maj. Rustan, Olle och Lillemor deltar. Mötet har ägt rum. Även representant från Länsstyrelsen – våtmarksexpert deltog. Beslutades att vi ska göra en förstudie. Gruppen som arbetar med denna är Rustan, Sven, Olle, Börje, Lillemor samt 5 personer från den intresselista för Laddran som fanns vid julmarknaden. Sven väljer namn. Därefter bör vi snarast ha ett startmöte.
 - *Eslövs Byarådsförening*. Rustan och Sven har varit på detta. Bl.a. underhåll av gator och grönytor togs upp. (Efter påtryckning till Svevia och kommunen har vi fått klippt gräs från macken mot centrum samt fått planterat blommor i urnorna vid Gästis samt i rabatterna Stora Torg). Byarådsmötena är bra då man kan utbyta tankar och idéer med andra föreningar i kommunen.
 - *Loppisägare*. Rustan kontaktar dessa, är de medlemmar i Byaföreningen får de synas på vår hemsida.
 - *Inviqning av Brandvärdet på Brandstationen 18 juni*. Uppgift om klockslag kommer, Byaföreningen är välkomna. Självklart ska vi vara representerade. Vi använder våra banderoller vid besöket
 - *Fonderade medel från Yllefabriken*. Vad händer med de 1,3 Mkr som var avsedda för Marieholm? Det verkar nu som om pengarna ska tillfalla tidigare anställda. Olle har kopia av donationsbrevet. Rustan och Olle kollar vad som gäller. Kontakt tas därefter med kommunen. Anser kommunen sig inte ha möjlighet att sköta administrationen, så kan vi göra detta.
 - *Föreningens brevlåda*. Flyttas från Biblioteket till ICA. Den bör synas bättre där. Krister gör detta, Rustan lägger ut ett meddelande på hemsidan. Vi vill gärna ha idéer och tankar om verksamheten från byborna.
13. Nästkommande möte måndagen 17 augusti kl. 19.00. Bibliotekslokalen
 14. och därefter torsdagen 10 september kl. 19.00. Bibliotekslokalen.
 15. Avslutades mötet av ordf. som tackade ledamöterna för ett bra arbete under våren.

Vid protokollet

Lillemor Lindström

Justeras:

Sven Månsson

Rustan Ligander